

**5- ធម្មទេសនាបេសំលោកអភិបាលអូលីវីយេ
ក្នុងអភិបូជា អធិដ្ឋានពេញមួយយប់នៅចំណា
ថ្ងៃទី០៧ កក្កដា ២០១៦**

បងប្អូនជាទីស្រឡាញ់!

ថ្ងៃនេះយើងរួមគ្នាអធិដ្ឋានពេញមួយយប់លើកទី៥១។ យើងអរព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់ដែលយើងបានស្តាប់
ព្រះបន្ទូលព្រះយេស៊ូ ចាត់ក្រុមសាវ័កទាំង១២នាក់ឱ្យទៅប្រកាសដំណឹងល្អ។ ពីដើម ព្រះយេស៊ូបាន
ជ្រើសរើសសាវ័កឱ្យគេទៅប្រកាសដំណឹងល្អ ឱ្យគេព្យាបាលអ្នកជំងឺឱ្យជាសះស្បើយ ឱ្យគេប្រោសមនុស្ស
ស្តាប់ឱ្យរស់ឡើងវិញ និងឱ្យគេបណ្តេញខ្មោចចេញពីមនុស្សដែរ។ ព្រះយេស៊ូបានរៀបចំបេសកកម្មនេះ
ដែលជាដំបូងព្រះអង្គបានចាត់គ្រីស្ទទូត១២រូប បន្ទាប់មកព្រះយេស៊ូចាត់សាវ័ក៧២រូប។ មុនយាងឡើង
ស្ថានបរមសុខ ព្រះយេស៊ូបានផ្តាំគ្រីស្ទទូតទាំង១២រូបថា **“ចូរចេញទៅប្រកាសដំណឹងល្អ នៅក្នុងពិភព
លោកទាំងមូល រហូតដល់តំបន់ដាច់ស្រយាលនៃផែនដី ដោយព្យាបាលអ្នកជំងឺ ដោយប្រកាសអំពីព្រះ
រាជ្យរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដែលមកជិតដល់ហើយ”**។

ក្រុមគ្រីស្ទទូតដែលបានទទួលព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ បានចាប់ផ្តើមរៀបចំព្រះសហគមន៍
ដោយបានជ្រើសរើសឧបដ្ឋាកដើម្បីជួយបម្រើ ក្នុងនោះក្រុមគ្រីស្ទទូតមានមុខងារអប់រំជំនឿ និងណែនាំ
ការអធិដ្ឋាន និងមានក្រុមឧបដ្ឋាកដែលទទួលខុសត្រូវខាងកិច្ចការមេត្តាករុណាដោយយកចិត្តទុកដាក់នឹង
អ្នកក្រីក្រ បង្ហាញពីរបៀបដែលព្រះជាម្ចាស់ស្រឡាញ់មនុស្សលោក។ ក្រោយមក គេជ្រើសរើសចាស់ទុំ
នៅក្នុងព្រះសហគមន៍ឱ្យបំពេញកិច្ចការតាមក្រុមនីមួយៗ ដោយទូលអង្វរព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធបំភ្លឺ។ ព្រះ
សហគមន៍ដើមដំបូង បានចាត់ចែងឱ្យមានលោកអភិបាលដើម្បីមើលថែព្រះសហគមន៍ក្នុងតំបន់មួយយ៉ាង
ធំ និងរៀបចំឱ្យមានបូជាចារ្យបម្រើតាមព្រះសហគមន៍នីមួយៗ ដោយអប់រំជំនឿ ណែនាំការអធិដ្ឋាន អភិ

បូជា អគ្គសញ្ញានានា និងរៀបចំក្រុមឧបដ្ឋាកដើម្បីបម្រើតួអ្នកក្រីក្រ ស្រ្តីមេម៉ាយ កុមារកំព្រា ឲ្យពួកគេ មានភាពកក់ក្តៅ សេចក្តីសង្ឃឹម ក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់ពីបងប្អូន។

សព្វថ្ងៃព្រះសហគមន៍រស់នៅបាន ដោយសារមានលោកអភិបាលជាអ្នកសម្រុះសម្រួល ថែរក្សាការឯក ភាពរវាងគ្នានឹងគ្នា នឹងជាមួយសម្តេចប៉ាប។ យើងមានបូជាចារ្យតាមព្រះសហគមន៍នីមួយៗ ដើម្បីជួយ បម្រើ ជួយលើកទឹកចិត្ត ជួយអធិដ្ឋានដោយនាមព្រះយេស៊ូគ្រីស្តផ្ទាល់។ យើងមានគ្រីស្តបរិស័ទបំពេញ កិច្ចការក្នុងគណៈកម្មការផ្សេងៗ ដើម្បីបម្រើព្រះសហគមន៍។ យើងមានបងប្រុសបងស្រីដែលបម្រើព្រះ សហគមន៍ក្នុងរបៀបពិសេស ដោយធ្វើជីវិតទាំងស្រុងទៅព្រះជាម្ចាស់អស់កល្បជានិច្ច។ យើងអាច និយាយថា ប្រសិនបើឥតមានបូជាចារ្យ នោះព្រះសហគមន៍រស់យើងមិនអាចរស់បានទេ ឥតមានបូជា ចារ្យឥតមានអគ្គសញ្ញា ដូចជាអគ្គសញ្ញាព្រះកាយព្រះគ្រីស្ត អគ្គសញ្ញាលើកលែងទោសជាដើម។ ហេតុ នេះហើយ នៅតាមព្រះសហគមន៍នីមួយៗ យើងត្រូវតែយកចិត្តទុកដាក់ ដើម្បីឲ្យមានយុវជនយុវនារីខ្លះៗ ស្តាប់ព្រះបន្ទូលត្រាស់ហៅ ដើម្បីថ្វាយខ្លួនទៅជាអ្នកបម្រើក្នុងកិច្ចការដ៏ពិសេសនេះ។

ព្រះបន្ទូលក្នុងអត្ថបទនីមួយៗ យើងឃើញពីរបៀបដែលព្រះជាម្ចាស់ស្រឡាញ់យើង គឺ “**យើងណែនាំគេ ដោយចិត្តអាណិតអាសូរ និងដោយចិត្តស្រឡាញ់ យើងថ្នាក់ថ្នមគេដូចឪពុកលើកកូនមកបីថើប ហើយ យើងយកចិត្តទុកដាក់បញ្ជូនចំណីគេ តែពួកគេមុនព្រមវិលមករកយើងវិញទេ**”។ ដូច្នេះព្រះជាម្ចាស់ថែ រក្សាយើងដោយសារព្រះអង្គស្រឡាញ់យើង ដោយព្រះអង្គគង់នៅជាមួយយើង ដូចក្នុងអត្ថបទដែលបាន ចែងថា “**យើងជាព្រះដ៏វិសុទ្ធដែលស្ថិតនៅជាមួយអ្នក យើងមិនមែនមកដើម្បីបំផ្លាញឡើយ**”។ យើងដឹង ថាព្រះជាម្ចាស់ធ្វើដំណើរជាមួយយើង និងជាពិសេសក្នុងព្រះសហគមន៍នីមួយៗព្រះជាម្ចាស់កំពុងទត

មើលទៅយុវជនយុវនារីដែលអាចបម្រើព្រះសហគមន៍អស់មួយជីវិត ដោយបំពេញមុខងារជាបូជាចារ្យ ជា
បងស្រីបងប្រុស។ ពេលអធិដ្ឋាន ជាពេលវេលាមួយឱ្យយើងនឹកគិតពីការត្រាស់ហោរនេះ។

ប្រសិនបើយើងមិនយកចិត្តទុកដាក់ក្នុងការអធិដ្ឋានសម្រាប់ការត្រាស់ហោរទេ តើអ្នកណានឹងអាចទទួល
ការត្រាស់ហោរបាន? សព្វថ្ងៃមានយុវជនប៉ុន្មានអ្នកដែលកំពុងគិតអំពីជីវិតជាអ្នកបួស ជាបូជាចារ្យ ដែល
ទាំងអស់នោះកើតមកពីការអធិដ្ឋានរបស់យើង។ ព្រះសហគមន៍របស់យើងយកចិត្តទុកដាក់ថែរក្សាយុវ
ជនយុវនារី ថែរក្សាកូនក្មេងរបស់យើង ដើម្បីឱ្យគេម្នាក់ៗមានឱកាសគិតពីអនាគតរបស់គេ ដើម្បីគេអាច
និយាយទៅកាន់ឪពុកម្តាយ លោកតាលោកយាយ អំពីការបូជាជីវិតដើម្បីបម្រើព្រះសហគមន៍អស់មួយ
ជីវិតរបស់គេ។ ព្រះសហគមន៍របស់យើងរីកចម្រើនឡើង នៅពេលណាមានការត្រាស់ហោរដែលចេញពី
ព្រះសហគមន៍របស់ខ្លួនយើងផ្ទាល់។ យើងមិនអាចទីពឹងលើបូជាចារ្យ បងប្រុស បងស្រីមកពីបរទេស
បានទេ។ ព្រះសហគមន៍របស់យើង ត្រូវការមានយុវជនយុវនារីបន្តវេន ទាំងយល់ដឹងថា **“ព្រះសហគម
ន៍នេះជាប់របស់យើងខ្ញុំជាព្រះសហគមន៍ដែលយើងខ្ញុំត្រូវតែបម្រើ”**។ មណ្ឌលសកម្មភាព ទាំងឆែរបស់ព្រះ
សហគមន៍ភូមិភាគភ្នំពេញយើង កំពុងរង់ចាំបូជាចារ្យ បងប្រុស បងស្រី ដែលចេញពីទឹកដី ភូមិកំណើត
របស់យើងដោយផ្ទាល់។

ដូច្នោះឪពុកម្តាយ លោកតាលោកយាយ ត្រូវការគិតពិចារណា ត្រូវការអធិដ្ឋានថែមទៀតដើម្បីសូមព្រះជា
ម្ចាស់អាណិតអាសូរយើងជានិច្ច ស្រឡាញ់យើងជានិច្ច ថែរក្សាយើងជានិច្ច ដោយសូមឱ្យមានយុវជន យុ
វនារីខ្លះស្ម័គ្របម្រើព្រះសហគមន៍តាមព្រះហឫទ័យព្រះយេស៊ូ ដែលចាត់គេទៅប្រកាសដំណឹងល្អ ឱ្យ
មនុស្សទាំងអស់ទទួលជីវិតថ្មី ដោយមានព្រះបន្ទូលថា **“ចូរប្រកាសពីព្រះរាជ្យនៃស្ថាប័នសុខមកជិត
បង្គើយហើយ”**។ យើងទាំងអស់គ្នាជាគ្រីស្ទបរិស័ទ បានទទួលបេសកកម្មនេះ ប៉ុន្តែត្រូវមានមនុស្សមួយ

ចំនួនទទួលបានសកម្មភាពរបៀបពិសេស ដោយទទួលបានអត្ថសញ្ញាតែងតាំងជាបូជាចារ្យ ដោយទទួលបានព្រះពរ
រស់នៅជាក្រុមបងប្រុស បងស្រី ជាសញ្ញាយ៉ាងអស្ចារ្យរបស់ព្រះសហគមន៍ទាំងមូល និងដើម្បីបម្រើបង
ប្អូនដោយនាមព្រះជាម្ចាស់។ យើងអរព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់ យើងដឹងថាព្រះអង្គស្រឡាញ់យើង ព្រះអង្គ
ថែរក្សាយើង ព្រះអង្គយកចិត្តទុកដាក់ជាមួយយើង និងព្រះអង្គអាណិតអាសូរយើងជានិច្ច។

យប់នេះយើងអធិដ្ឋាន ដោយសម្លឹងមើលព្រះកាយព្រះគ្រីស្ទ ដោយដឹងថា យើងត្រូវការទីពឹងលើព្រះ
យេស៊ូវដែលស្រឡាញ់យើង ដែលថែរក្សាយើង ដែលអាណិតអាសូរយើង។ ប៉ុន្តែយើងក៏ត្រូវភ្ញាក់ស្មារតី
ថា ព្រះជាម្ចាស់មិនមែនត្រាស់ហោរាទេ តែព្រះអង្គត្រាស់ហោរាខ្ញុំ ដែលជាយុវជន យុវនារីឱ្យបំពេញមុខ
ងារពិសេសដើម្បីបម្រើព្រះសហគមន៍។ ព្រះអង្គត្រាស់ហោរាខ្ញុំជាឪពុកម្តាយ ជាតាជាយាយឱ្យយើងម្នាក់ៗ
យកចិត្តទុកដាក់អធិដ្ឋានឱ្យកូនចៅ លើកទឹកចិត្តកូនចៅ និងថែរក្សាអប់រំពួកគេដែលមានបំណងចង់បម្រើ
ព្រះសហគមន៍ ដោយធ្វើជាលោកបូជាចារ្យ បងប្រុសបងស្រី។ល។

ចូរប្រកាសថា **“ព្រះរាជ្យរបស់ព្រះជាម្ចាស់មកជិតបង្កើតហើយ”** នេះជាព្រះបញ្ជារបស់ព្រះយេស៊ូវដែល
ចាត់ឱ្យយើងទៅ ឱ្យយើងទទួលខុសត្រូវ ដោយដឹងថាព្រះជាម្ចាស់មានព្រះហឫទ័យអាណិតអាសូរយើង
ស្រឡាញ់ថ្នាក់ថ្នមយើងជានិច្ច។ នេះជាកម្លាំងរបស់យើង ដើម្បីក្លាយជាសាវ័កដ៏ជាទីស្រឡាញ់របស់ព្រះគ្រី
ស្ទ។ អាម៉ែន។